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hivatalvezetőDr. Makai Márton
Szántó Evelin
Grexa Liliána

titkár

parlamenti szószóló

Szabó Jaroszlava elnök asszony: 16:11 órakor megkezdi a közgyűlést.

Az elnökhelyettes megállapítja, hogy a Közgyűlés a jelen levő 11 fő képviselő részvételével
határozatképes.

A 2023. szeptember 19-i ülésre jegyzőkönyv vezetőnek Szántó Evelint az ülés jegyzőkönyv
hitelesítőjének pedigHartyányi Jaroszlavátjavasoljamegválasztani, éskéri, Oket nyilatkozzanak
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a jelölésük elfogadásáról. A jegyzőkönyv vezetője és hitelesítője külön-külön „elfogadom”

kijelentéssel válaszol, ezután az ülésvezető szavazásraterjeszti a javaslatát:

Az Ukrán Országos Önkormány'zat Közgyűlése úgy dönt, hogy Szántó Evelint választja meg
jegyzőkönyv vezetőnek.

Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyűlése úgy dönt, hogy Hartyányi Jaroszlavát választja
megjegyzőkönyv hitelesítőnek.

79/2023. (09.19.) UOö sz. határozat:

Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyűlése egyhangúan úgy dönt, hogy Szántó Evelint
választja meg jegyzőkönyv vezetőnek.
(Szavazati arány: 1 1 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 0 tartózkodás)

80/2023. (09.19.) UOö sz. határozat:
Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyűlése egyhangúan úgy dönt, hogy Hartyányi
Jaroszlavát meg jegyzőkönyv hitelesítőnek.
(Szavazati arány: 1 1 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 0 tartózkodás)

Szabó Jaroszlava elnök asszony felteszi szavazásraa 2023. szeptember 19-i közgyűlés hang és
videó rögzítésének]óváhagyását.

81/2023. (09.19.) UOö sz. határozat:
Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyűlése egyhangúan jóváhagyja a 2023.

szeptember 19-i közgyűlés hang ésvideó rögzítését.
(Szavazati arány: I I igen szavazat, 0 ellenszavazat, 0 tartózkodás)

Napirendi pont javaslatok.

Hartyányi Jaroszlava: Miért lehet kiegészítő napirendi pontokat javasolni, ha a hivatalvezető

úr levélben azt kérte, hogy szűkítsük azokat, és csak a legfontosabbak kerüljenek napirendre?

dr. Makai Márton: En azért szóltam, hogy ne legyen úgy, mint az előző közgyűlésen, hiszen

ott nem voltak írásos előterjesztések éshatározatok, ami alapján meghozta volna döntését a t,

Közgyűlés.

82/2023. (09.19.) UOö sz. határozat:

Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyűlése egyhangúan úgy dönt, hogy elfogadja a

következő napirendi pont javaslatot.
Demján Atya „A nemzetiségekért díjra” való jelölése.

(Szavazati arány: 1 1 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 0 tartózkodás)

83/2023. (09.19.) UOö sz. határozat:

Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyűlése egyhangúan úgy dönt, hogy elfogadja a

következő napirendi pont javaslatot.

2



2024. évi pályáztok írása
(Szavazati arány: 1 1 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 0 tartózkodás)

84/2023. (09.19.) UOö sz. határozat:

Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyűlése egyhangúan úgy dönt, hogy elfogadja a

következő napirendi pont javaslatot.
Leszja Ukrajinka Ukrán Kiegészítő Nemzetiségi Nyelvoktató Iskola igazgatói pályázat
kiírásra.

(Szavazati arány: I I igen szavazat- 0 ellenszavazat, 0 tartózkodás)

85/2023. (09.19.) UOö sz. határozat:
Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyűlése egyhangúan úgy dönt, hogy elfogadja a

következő napirendi pont javaslatot.
Tiszteletdíj emelés

(Szavazati arány: 1 1 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 0 tartózkodás)

86/2023. (09.19.) UOö sz. határozat:
Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyűlése egyhangúan úgy dönt, hogy elfogadja a

következő napirendi pont javaslatot.
Ukrán pravoszláv és a görög-katolikus egyház támogatása.

(Szavazati arány: 11 igen szavazat. 0 ellenszavazat, 0 tartózkodás)

87/2023. (09.19.) UOö sz. határozat:

Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyíílése egyhangúan úgy dönt, hogy egységes
szerkezetben, egyhangún elfogadja a 2023. szeptember 19- i ülés napirendi pontjait.
(Szavazati arány: I I igen szavazat. 0 ellenszavazat, 0 tartózkodás)

1. napirendi pont
Az UOÖ és a MUKDK első félévi pénzügyi éstevékenységi beszámolója (2023.01.
- 2023.06).

Szabó Jaroszlava: Szeretném tájékoztatni Önöket, hogy Bernáth Viktória pályázott, aminek
eredménye a következő:
Ukrán Kultúra Napja— 1 100 000 Ft

Shevchenko Nap — 1 100 000 Ft

„Forrás” versmondó verseny — 1 100 000 Ft

Gyermek és Ifjúsági nyelvi éshagyományőrző tábor— 3 000 000 Ft;

Viktóriától kaptam egy táblázatot, melyben a rendezvények megvalósításának a dátumai

voltak. De ennek ellenére ezek a rendezvény az énengedélyem nélkül másidőpontban voltak

megszervezve. pl. Június 17-én 3 rendezvény került megszervezésre egyidejűleg.
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Bernáth Viktória: A kedves Képviselők is jól tudják, hogy mikor kaptuk meg a BGÁ Zrt.-

től a támogatásckat... ezért egy gyönyörűhelyen került megrendezésre az évzáróa gyerekek
részére.Ugy gondolom, hogy ne sajnáljuk ezt a pénz tőlük.

Hartyányi Jaroszlava: Javaslatom van, miszerint az elnök asszony úgy vezesse a

közgyűlést, hogy csak az tudjon, hozza szólni, aki emeli a kezét és szót is kap.

Turik Oleg: Amikor mi támogatási kérelemmel fordultunk az önkormányzathoz, akkor azt

a választ kaptunk, hogy erre nincs keret. De visszatérve az évzáróhoz, Önök arra jutottak,
hogy 1 nap alatt rendeznekmeg 3 ünnepséget, ahogy mondják két legyet egy csapásra? Ezen
a napon kb. 3 millió Ft lett elköltve, de az egyházra nincs pénz.

Bernáth Viktória: Ez nem abszolút nem igaz, nem lett elköltve 3 millió Ft. Minden el lett

számolva, akit érdekel meg lehet nézni. Sőt fel is hívtuk a BGÁ Zrt, hogy meg- e lehet

rendezni a pályázatos rendezvényeket egy napon, a válasz az volt, hogy igen.

Turik Oleg: Átnéztema fél évesköltségvetési beszámolót. Két dolog érdekel. Az egyiket

már megemlítettem. Tehát folytatva megkérdezném, hogy ki rendezte ezeket a

rendezvényeket (iskola évzáró.Sevcsenko Nap, „Forrás "versmondóverseny)?

Bernáth Viktória: Én, a tanárok illetve a MUKDK dolgozói.

Turik Oleg: Mi köze van ennek a 3 cégnek ezekhez a rendezvényekhez?

Bernáth Viktória: Elmondta, hogy hol és milyen szolgáltatásokra lettek elköltve az

összegek.

Szabó Jaroszlava: A pályázatok azért vannak, hogy azok meg is legyenek valósítva. PI. a

hagyomány őrző Sevcsenko Nap, amely már több éve nincs színvonalasan megtartva.

Kérdem én, miért? Nem kell ezekről, önhatalmúlag dönteni, ezeket meg kell beszélni.

Grexa Liliána: Úgy gondolom, hogy a bizottságok azért dolgoznak, hogy az ilyen
kérdéseket előkészítsék és a bizottsági üléseken vitassák meg, nyilván ez nem azt jeleni, hogy
a közgyűlésen ezekről nem lehet beszélni, de ezek nagyon sok időt vesznek el. Azt is

szeretném hozzátenni, hogy nagyon sajnálatos az a tény, hogy az UOÖ képviselői nem
vesznek részt az önkormányzat rendezvényeién, így nincs is fogalmuk arról, hogymi történt.

Turik Oleg: Javaslom, hogy ezek a számlák megvizsgálására alkossunk egy ad-hoc
bizottságot. Ésmajd a bizottság eldönti, hogy jogosan lettek-e elköltve azok az összegek vagy
sem.

Hartyányi Jaroszlava: Úgytudom, hogy Oleg a PÜEB elnökéhez fordult a számlákkal
kapcsolatban. Hát azt kell, hogy mondjam, hogy azt érdemes megnézni Önöknek is t.

Képviselők. Tehát Dr. Stefuca Viktória elkérte Kokas Szilvia pénzügyi referenstől ezeket a
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számlákat, de Szilvia nem adta ki azokat. Szeretném megkérni Turik Oleg képviselőt, hogy
legyen szívesa vetítő segítségével beszámolni a számlák vizsgálatáról.

beszámoló vetítése zajlik.

Bernáth Viktória: Szeretnék MUKDK félévi tevékenységéről beszámolni...

Turik Oleg: Ezekről a számlákról, kérem, számoljon be.

Bernáth Viktória: Ezek benne vannak a költségtervben, hiszen e nélkül nem tudok
elszámolni.

Turik Oleg: Énaz kérem, hogy paraszt nyelven magyarázza el, hogy milyen szolgáltatást
nyújtott ez a három cég, akinek mi nem kevés összeget fizettünk ki. De az a probléma, hogy
nem tud magyarázni. Az hogy Ónnem tudja elmondani, hogy a rendezvényeken részt vett

három cég/alapítvány milyen tevékenységet folytatott, az felháborító.

Bernáth Viktória: Rendezvényt szervezett velem együtt. Az viszont nem igaz, hogy az

egyházra nem volt pénz, hiszen énmagam javasoltam, hogy a MUKDK költségvetéséből

különítsünk el pénzt az egyház támogatására. Ezért szeretném kérni, hogy ne terjesszen olyan
információt, ami nem igaz.

Nincz Erzsébet: Szeretném megjegyezni, hogy a pályázati pénzek csak a pályázatra lehetnek

felhasználva. Illetve azt is hagy tegyem hozzá, hogy ha a Viktória nem pályázott volna, akkor
nem valósulhatót volnameg egy rendezvény sem.

Turik Oleg: Ami a fotósokat illeti, énmegkérdeztem, hogy miért fizetünk nekik ilyen nagy
összegeket? Az a választ kaptam, hogy mivel az úr a folyóiratunk elkészítésében is segített.
Ezért vettem a fáradtságot ésmegnéztem, hogy 4 fotó készült összesen...

Grexa Liliána: Saját tapasztalatomból tudom, hogy egy fotós bére/óra kb. 50-60 ezer Ft

körül van. Ismételten javaslom, hogy ezeket a kérdéseket előzetesen a bizottságokkal vitassák

meg. Amit még fontosnak találok hozzátenni az az, hogy ABÁ á Zrt. minden pályázatot,
minden számlát alaposan átvizsgál, ezt ne feledjük.

Hartyányi Jaroszlava: Javaslom egy ad-hoc bizottság létrehozását, bevonva a BGÁ Zrt. is,

mely tagjainak javaslom: Ladányi Sándornét, Turik Oleget illetve dr. Stefuca Viktóriát.

Dr. Makai Márton: dr. Stefuca Viktória helyett, mást kellene választani, hiszen O nincs

jelen így nem tud beleegyezni.

Bernáth Viktória: 2021 óta ingyen és bérmentve írom a pályázatokat. Ha nem ezek a

pályázatok, akkor nem lett volna ennyi szép rendezvény. Már arról nem is beszélve, hogy
2016. évi pályázatok nem voltak szabályszerűen elszámolva ezért azon is kellett dolgoznunk
Szilviával, a pénzügyi referenssel, hogy ne kelljen visszafizetni azokat az összegeket.

5



Turik Oleg: a teória, hogy ha nem a pályázatok, akkor nem lett volna itt semmi rendezvény

nem igaz, hiszen az önkormányzat évente nem kevés támogatásban részesül az országtól.

HartyányiJaroszlava: Miért nem történtmegMUKDK munkakör hivatalos átadás-átvétele.

Szabó Jaroszlava: úgy gondolom, hogy a gazdasági vezetőnek illetve a hivatalvezetőjének

a dolga hogy indítványozza ezt

Kokas Szilvia: Miért a gazdasági vezető feladata az, hogy a volt és most már új
intézményvezetó között megtörténjen a munkakör hivatalos átadás átvétele? A gazdasági
részleg azokat a számokat adja. amik esetleg szükségesek ehhez, de semmi több.

Hartyányi Jaroszlava: Ismételten kérdem, miért nem történt ez meg?

dr. Makai Márton: Mivel mind a két intézményvezető munkaviszonyban volt a

munkaviszonyok között átadas-átvételi eljárásnak kell lezajlania, aminek feltételeit a

munkáltató biztosítja és írja elő. Mivel mind két személy a MUKDK-nál volt
intézményvezető az egyik volt az egyik lett ideiglenesen, az ő munkáltatójuk az Ukrán
Országos Önkormányzat elnëke.

Hartyányi Jaroszlava: Köszönöm szépena választ, így már világos, bár úgy gondolom,

hogy azért van a hivatalvezető, hogy ezekben a kérdésekben segítse az önkormányzat
működését.

Kokas Szilvia: Éntöbbszörösen figyelmezettem Óket, hogy az átadásnak minél hamarabb
meg kell történnie.

Igor Sipajlo: A kinevezésemet követően éntöbbszörösen fordultam az elnök asszonyhoz,
hivatalvezető úrhoz illetve a gazdasági vezetőhöz, azzal a keressél, hogymikor történik meg
a hivatalos átadás-átvétel. Mindenkitől azt a választ kaptam, hogy ez nem a mi dolgunk, és
hogy ezt mi beszéljünk meg a Viktóriával. Az elnök asszonytól később én azt az információt

kaptam, hogy mielőtt az átadás-átvétel megtörténne először a MUKDK korábbi vezetője a

jogkör átadása előtt térítse vissza azt (hangszer, nemzeti ruha), amit vezetési ideje alatt
kiadott, ez vonatkozik a nemzeti ruhákra is, amiket a MUKDK pénzéből az Ukrán Görög
katolikus Egyház részérevásárolt, amelyek a MUKDK leltárában szerepelnek. Emellett az

elnök asszony kikérte egy jogász véleményét is, azzal kapcsolatban, hogy hogyan kell
hivatalosan lezajlania egy munkakör átadás-átvételének. A jogász azt a tájékoztatást nyújtotta

miszerint ennek hivatalos menete van, amit a hivatalvezetőnek kell előkészítenie, mivel O
felel az önkormányzat jogszerűműködéséért.

dr.Makai Márton: Felelős tisztséget vállalsz, ez azt jelenti, hogy senki nem fogja a kezedet,

tehát itt sem a gazdasági vezetőnek sem a hivatalvezetőnek semmi dolga. Ebben maximum
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olyan feladata lehet, hogy segít elkészíteni valamilyen dokumentumot. Nekem sem volt
átadás-átvételi j egyzőkönyvem.

Bernáth Viktória: Nekem sem, hiszen anno Te sem adtál át nekem semmit, hivatalosan.

Hartyányi Jaroszlava: Összegezvenem történt átadás átvétel, ami közös felelősség.

Bernáth Viktória: MUKDK intézvényezőéként ebben a félévben a következő
rendezvényeket sikerült megszerveznem. - (1 sz. melléklet).

17:20 órakor SikkKrisztina képviselő érkezett.
A közgyűlés 12 képviselő részvételével folytatódik

Demján atya röviden beszámolt, hogy mire lett elköltve a támogatás.

88/2023. (09.19.) UOö sz. határozat:

Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyűlése egyhangúan úgy dönt, hogy elfogadja a

MUKDK tevékenységének tartalmi beszámolóját.
(Szavazati arány: 12 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 0 tartózkodás)

Ladányi Sándorné: Ehhez annyit szeretnék hozzátenni, hogy aki nem dolgozik, az nem is

hibázik.

89/2023. (09.19.) UOÖ sz. határozat:
Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyűlése egyhangúan úgy dönt, hogy nem fogadja el

a MUKDK pénzügyi beszámolóját mindaddig, amíg az ad-hoc bizottság vizsgálata le nem
zárul (tagjai: Turik Oleg, Hartyányi Jaroszlava, Ladányi Sándorné).
(Szavazati arány: 12 igen szavazat* 0 ellenszavazat, 0 tartózkodás)

Bernáth Viktória: Szeretném felkérni az elnök asszonyt, hogy az Ukrán Országos
Önkormányzat tevékenységéről éspénzügyi helyzetéről legyen szívesbeszámolni.

Szabó Jaroszlava: Minden pályázatot te valósították meg te rendezted azokat nekem ehhez nem
volt hozzáférésem illetve hozzászólásom.

Hartyányi Jaroszlava: Hogy történt meg az, hogy a Sevcsenko Nap illetve a rendezvényekre
az UOÖ pályázott, de a MUKDK tartotta meg?

Bernáth Viktoria: Eddig mindig én szerveztem az Ukrán Kultúra Napját, így ez most is így
történt. De mindez a képviselők jóváhagyásával történt, határozat alapján. Mit megjegyzem,
ingyen csinálok.

Szabó Jaroszlava Elnök Asszony 17:39 órakor szünetet rendelt el.
17: 54 Órakor szünet vége
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2. napirendi pont.

MUKDK intézményvezetói pályázat elbírálása.

Szabó Jaroszlava: Elmondta, hogy a pályázóknak milyen a bérigényük.

Grexa Liliána: Ahogy márjavasoltam, először az SZMSZ-t kell módosítani, majd a MUKDK
intézményvezetői pozícióról dönteni, mert megtámadhatják majd a döntést.

90/2023. (09.19.) UOÖ sz. határozat:
Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyíílése egyhangúan úgy dönt, hogy elnapolja a 2

napirendi pontot.
(Szavazati arány: 12 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 0 tartózkodás)

3. napirendi pont.

Iskola tábor többletköltség elszámolás elfogadása.

Kokas Szilvia: Amikor a meghívó kiküldésre került ez a probléma még fennáll, de utána kaptuk az

értesítést, hogy a miniszterelnökség a 38 millió Ft-ból csak 25 millió Ft-ot kért vissza így az iskola 13

millió Ft-al rendelkezhet.

Hartyányi Jaroszlava: Miért kért vissza a 28 milliót a Miniszterelnökség?

Grexa Liliána: 38 millió forintot adott a Miniszterelnökség arra az időszakra, amíg az iskola nem tér át

a MÁK rendszerébe, tehát hogy az I . 2. félévre. De miután azt látták, hogy az iskola nagyon spórol ezért

visszaigényelték a maradék összeget. Eredetileg 9 millió forintot akartak hagyni, mert ugye annyit költött

el végül az iskola a 38 helyett, és amikor én bent voltam a miniszterelnökségnél, akkor kértem, hogy
adjanak a táborra pénzt és így lett végiil 13 millió Ft.

18:04 órakor Perecz László képviselő távozott.

A közgyűlés I I képviselő részvételével folytatódik

Hartyányi Jaroszlava: Mi megszavaztuk, hogy Bernáth Viktória legyen az intézményvezetó.
De ennek a pozíciónak ki szabja meg a bérét?

Kokas Szilvia: Besorolás szerir-t volt addig, amíg nem lépett életbe a státusztörvény. Most a

státusztörvény alapján van + a munkáltatói pótlék.

Kokas Szilvia: Tehát nincs többletköltség.
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4. napirendi pont.

Budapest Hajós utca 1. belső festés árajánlat elfogadása.

Szabó Jaroszlava: Előterjesztette az árajánlatokat.

Ladányi Sándorné: Ez TurikOleg cégének az árajánlata? Ez így megengedett?

Dr. Makai Márton: Képviselőként tiszteletdíja és költségtérítése kívül egyéb juttatást az

önkormányzattól nem fogadhat el. Azt javasolnom, hogy halasszuk el ezt a napirendi pontot.

A képviselők megvitatták, hogy milyen felújítási munkák szükségesek az önkormányzat
székházában.

Bernáth Viktória: Mi ezt a Stefuca Viktóriával megvitattuk a gazdasági vezetőt bevonva, aki

végül azt mondta, hogy ez nagyon sok pénz, éshogy ezt 500 000 Ft-ból meg lehet oldani. A
megmaradt összeget viszont az iskolára fordítanánk.

Szabó Jaroszlava: Most beszéltem a gazdasági vezetővel, aki azt mondta, hogy meg lehet

szavazni az árajánlatot.

91/2023. (09.19.) UOÖ sz. határozat:

Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyűlése egyhangúan úgy dönt, hogy új
árajánlatokat kér be a felújítási munkák elvégzésére.
(Szavazati arány: 12 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 0 tartózkodás)

5. napirendi pont.

Előirányzatmódosítás.

Kokas Szilvia: Az Önkormányzat elázó évi maradvány 48,237,508 Ft volt. A tartalékra elhelyezett pénz
23,044,699 Ft, az ingatlan felújítására bruttó 12,000,000 Ft lett előirányozva. Ezen felül tavaly félre kellett
rakni a Miniszterelnökség kérésére 13 millió forintot addig, amíg az ellenőrzés le nem zajlik. Az
ellenőrzés márciusban lezajlott, de visszajelzést nem kaptunk. Énkértem egy állásfoglalást, miszerint

Ami magyarul azt jelenti, hogy az önkormányzat nevérekiállított számlákat a hivatal fizette ki, kb.
4-5 millió Ft értékben.

Tehát erre várunk a 13 millió Ft.al kapcsolatban.

Ezen felül az önkormányzat megkapta az első háromhavi támogatást. Nagyon jól lett összeállítva

a költségvetés. Nagyon sok átcsoportosításra nem volt szükség. Csak az iskolánál volt
átcsoportosítás.
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A Hivatal előző évi maradványa 4,822,857 Ft volt. De ez is az ellenőrzéstől függ. Itt nagy
átcsoportosításról nem beszélhetüržk, a hivatal majdnem követte a terveket.

A MUKDK január hónapban amíg a támogatást nem folyósította a miniszterelnökség 1,000,000
Ft visszatérítendő kölcsönre volt szüksége. A kölcsönt az önkormányzat biztosította. Az
intézmény a kölcsönt visszafizette az önkormányzatnak miután megkapta a támogatást.

Az intézmény 5 hónapban kulturális pótlékra 2,478,884 Ft támogatásban részesült. A bevételi
egyéb támogatás előirányzatát az illetmény pótlék 1,397,242 Ft, a szociális hozzájárulási adóra
181,642 Ft és 900,000 Ft a rendezvény kiadásaira lett előírva.

Bernáth Viktoria: Azt szeretném hozzátenni, hogy ezt énaz intéztem el 3 napon belül, hogy az
dolgozók megkaphassák ezt a pótlékot.

Hartyányi Jaroszlava: Erdeklődni szeretnék, hogy hova lett betervezve Zója a volt MUKDK
dolgozó bére.

Kokas Szilvia: Arról a képviselőtestület szavazott a múltkor, hogy a Nyíregyházi egyház I millió
Ft a Budapesti egyház 2 millió forinttal lesz támogatva.

Ladányi Sándorné: Milyen összeg van elkülönítve a perre?

Kokas Szilvia: 4,5 millió Ft.

Ladányi Sándorné: Akkor azt javaslom, hogy a következő költségvetésbe is különítsük el ezt a

4,5 milli Ft-ot.

18:34 Órakor Ignácz Istvánné képviselő távozott.

A közgyűlés 10 képviselő részvételévelfolytatódik

92/2023. (09.19.) UOö sz. határozat:

Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyíílése egyhangúan úgy dönt, elfogadja az Ukrán
Országos Önkormányzatának, az Ukrán Országos Önkormányzat Hivatala, és az Ukrán
Kulturális ésDokumentációs Központ 2023. I. előirányzat módosítását ésátcsoportosítását

az előterjesztett 1,2,3. sz. melléklet ésa szöveges indoklása szerinti tartalommal.
(Szavazati arány: 8 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 2 tartózkodás)

6. napirendi pont.

Ukrán színdarab támogatása és a színház hivatalos bejegyzése.

Kormányos Alekszandra: A PÜEB felé benyújtottam a hivatalos kérelmemet. (Felsorolta
miből áll színház a költségvetése)
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A képviselő testület megvitatta, hogy mennyi pénzt tud elkülöníteni
a színház fenntartására.

PÜEB ülés összehívása után születik majd döntés.

Kormányos Alekszandra: Kérem t. Képviselők támogatását abban, hogy az ukrán Nemzeti
Színház hivatalosan bejegyzésre kerüljön, hiszen a színház bejegyzése sokban segítené a további
munkánkat, és sok lehetőséget adna.

Szabó Jaroszlava: Megkérem Kokas Szilviát, hogy adjon tájékoztatást ezzel kapcsolatban.

Kokas Szilvia: Allásfoglalást kélnem ezzel kapcsolatban is. Miszerint az önkormányzat annyi

intézményt létesíthet, amennyit csak szeretne, de plusz támogatást nem kap rá.Ami azt jelenti,
hogy ha bejegyezzük a kutató intézetet illetve a színházat, a béreken kívül maradni kb. 4 millió
Ft a gazdálkodásra. En azon a véleményen vagyok, hogy ezeket, az intézményeket nem kell
bejegyezni, hivatalosan.

18:48 órakor Nincz Erzsébet képviselő távozott.
A közgyűlés 9 képviselő részvételével folytatódik

93/2023. (09.19.) UOö sz. határozat:

Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyűlése egyhangúan úgy dönt, hogy az Ukrán
Nemzeti Színház hivatalosan bejegyzésre kerüljön.

(Szavazati arány: 8 igen szavazat, 0 ellenszavazat, I tartózkodás)

7. napirendi pont.

Ukrán pravoszláv ésa görög-katolikus egyház támogatása.

Hartyányi Jaroszlava: (Elmondta, hogy a budapesti és a nyíregyházi görög-katolikus

egyházaknak milyen támogatási összegekre van szüksége.) Érdeklődni szeretnék, hogy a IO

millió Ft-ból, ami az iskolára volt elkülönítve, mennyi maradt?

Kokas Szilvia: Nem maradt semmi, mivel a perre lett elkülönítve - 4,5 millió, az iskola
terembérlési aukciója -l millió Fts illetve a miniszterelnökségnek való visszafizetés, ami 4-5

millió Ft között van.

Hartyányi Jaroszlava: Javaslom, üljön össze a gazdasági osztály és találják meg a 2 millió Ft

összegének a forrását.
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Bernáth Viktória: Javaslom, azt a pénzt, amit a székház kifestésére szántunk volna, adjuk oda

az egyháznak.

94/2023. (09.19.) UOö sz. határozat:

Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyűlése egyhangúan úgy dönt, hogy a görög-
katolikus és az ortodox egyház a következő támogatásban részesüljenek:

Budapesti egyház: 2 millió Ft - terembérlés.
Ortodox egyház: 250 000 Ft - rendezvényszervezés.

(Szavazati arány: 9 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 0 tartózkodás)

19:04 órakor Turik Oleg képviselő távozott.
A közgyűlés 8 képviselő részvételévelfolytatódik

8. napirendi pont.

Bizottságok átalakítása.

Ladányi Sándorné: Szerintem csökkentsük a bizottságok számát, vonjuk összenémelyet.

A képviselőtestület a következők szerint módosítja a bizottságokfelállását.

Kulturális és Média Bizottság

tagjai: MUKDK intézményvezető (Sipajlo Igor),
Bernáth Viktória
dr. Stefuca Viktória
Sikk Józsefné
Nincz Erzsébet

PÜEB
tagjai: dr. Stefuca Viktória

Ignácz Viktória
Nincz Erzsébet

Oktatási és Ifjúsági Bizottság
tagjai: Szofilkanics Judit

Bernáth Viktória
Faragó Galina

Stefuca Viktória
Koljádzsin Natália

Egyházügyi Bizottság
tagjai: Ignácz Istvánné

Hartyányi Jaroszlava
Turik Oleg
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95/2023. (09.19.) UOö sz. határozat:

Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyűlése egyhangúan úgy dönt, hogy elfogadja a
bizottságok felállását a következők szerint.

Kulturális ésMédia Bizottság

tagjai: MUKDK intézményvezetö (Sipajlo Igor),
Bernáth Viktória
dr.Stefuca Viktória
Sikk Józsefné

Nincz Erzsébet

PÜEB
tagjai: dr.Stefuca Viktória

Ignácz Viktória
Nincz Erzsébet

Oktatási és Ifjúsági Bizottság
tagjai: Szofilkanics Judit

Bernáth Viktória
Faragó Galina

dr.Stefuca Viktória
Koljádzsin Natália

Egyházügyi Bizottság

tagjai: Ignácz Istvánné
Hartyányi Jaroszlava
Turik Oleg

(Szavazati arány: 8 igen szavazat, 0 ellenszavazat, O tartózkodás)

9. napirendi pont.

Demján atya kinevezése „A Nemzetiségekért díjra”.

96/2023. (09.19.) UOÖ sz. határozat:
Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyűlése egyhangúan úgy dönt, hogy jóváhagyja
Demján Gaborij atya A „Nemzetiségekért Dij”-ra való jelölését.

(Szavazati arány: 8 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 0 tartózkodás)

10. napirendi pont.

A 2024. évi pályáztok írása.

97/2023. (09.19.) UOö sz. határozat:

Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyűlése egyhangúan
továbbiakban az UOÖ ésa MUKDK pályázatait Sipajló Igor írja.
(Szavazati arány: 7 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 0 tartózkodás)
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Igor Sipajlo: Szeretném kérni, hogy Bernáth Viktória a MUKDK volt intézményvezetóje
hivatalosan adja át a részemre az intézményvezetői jogkörét és a pályázatokhoz szükséges

kódokat.

Szabó Jaroszlava nök asszony: 19:25 órakor bezárja az ülést.

za o a

eln

Hartyányi Ja

Szántó Evelin
jegyzőkönyvvezető

o ava
jegyzőkönyv hitelesítő

Mellékletek:

Meghívó;

Jelenléti ív;
Előterjesztés l. napirendi ponthoz;
Előterjesztés 2. napirendi ponthoz;

Előterjesztés 3. napirendi ponthoz;

Előterjesztés 4. napirendi ponthoz;

Előterjesztés 5. napirendi ponthoz;

Előterjesztés 7. napirendi ponthoz;

Előterjesztés 8. napirendi ponthoz;


